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GENDER ÉS TEREMTÉS 
Varga István élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

Budapest, 2025. március 03. 
 

Ma egy nagyon izgalmas témát hoztam. Azért izgalmas téma, mert erről itt még igazából ilyen 
formában, ahogy ma fogom tenni, nem beszéltünk. A gender kérdésről fogok szólni. Azt a címet 
adtam a mai tanításnak, hogy: Gender és teremtés. Lehet, hogy ez a szó sokaknak még mindig 
idegennek tűnik, de szerintem annyit hallottuk már, hogy senki számára nem lesz újdonság. Ezt a 
kérdést fogjuk a mai napon körbejárni. Meghatározzuk, hogy mit ért ezalatt a világ és meg fogjuk 
azt nézni, ami a legfontosabb számunkra, hogy mit mond erről Isten, mit mond erről a Teremtő, mit 
mond erről a Biblia. Tehát mi is a gender? Több helyen utána kerestem, próbáltam egy 
meghatározást, egy olyan fogalmat keresni, hogy mindannyian megértsük, hogy egyáltalán mit 
jelent ez a szó, hogy gender.  

A szónak a pontos jelentése az, hogy társadalmi nem. Tehát nem biológiai nem, hanem 
társadalmi nem. Már az ötlet önmagában véve is egy sátáni dolog, de mit jelent ez gyakorlatilag? 
Azt, hogy a társadalom hogyan értelmezi és, hogyan határozza meg a férfi és a női szerepeket, az 
identitásukat és a normákat, hogy ezt a társadalom hogyan határozza meg és látjuk ezeket az 
eltorzulásokat. A mai napon pedig arról fogok beszélni, hogy hogyan határozza meg Isten a férfi és 
a női szerepeket a Bibliában. Ezt fogjuk megvizsgálni. Ez egy ideológia. Világosan lehet látni, hogy 
ez egy ideológia, ami nem biológiai alapon történő elkülönítése a férfiaknak és a nőknek, hanem 
egy ideológiai alapon történő megkülönböztetés. Ez nem biológiai, hanem egy társadalmi ideológia 
és erre az ideológiára csatlakozott rá az úgynevezett LMBTQ szervezet és aztán tovább fejlesztette. 
Ennek a jelentése pedig mondom: leszbikus, meleg, biszexuális, transzvesztita és egyéb. Ahhoz, 
hogy a sátán tudjon munkálkodni, mindig szüksége van egy ideológiára, hogy azt az identitást, azt a 
nemi identitást, amit Isten meghatározott a Bibliában és ami a természet rendjéhez, Isten teremtett 
rendjéhez tartozik, ezt eltorzítsa és sajnos ez a jelenség itt van közöttünk és nekünk hívőként erről 
beszélni kell, nyíltan állást kell foglalnunk.  

Mi az Urat képviseljük, mi Jézus Krisztus képviselői vagyunk és nem képviselhetjük úgy az 
Urat, hogy közben az Ő Igéjét figyelmen kívül hagyjuk. Ha nem az Ő Igéjét szóljuk, ha nem Jézus 
Krisztus evangéliumát képviseljük, akkor valaki mást képviselünk, a sátán eltorzított ideológiáját, 
fertőjét, vírusát terjesztjük ebben a világban. Szükséges erről beszélni és kell erről keresztények 
között is beszélni, mert talán sokan nem látják azt a veszélyt, amit ez a fajta eltorzított ördögi 
ideológia hordoz, mert ennek a hamis ideológiának az elszenvedői végül is mi leszünk, a mi 
gyermekeink meg a mi unokáink. Nagyon fontos, hogy azokat az alapokat, azokat az isteni 
alapokat, amiket Isten lefektetett, azt ne hagyjuk a sátánnak eltorzítani. Isten azt mondta, hogy ti 
vagytok a világ világossága. A mi dolgunk az, hogy világítsunk ebben a világban és Isten ezért 
elküldte a Szent Szellemet. A Szent Szellemet, aki ad nekünk erőt ahhoz, hogy ezt a munkát 
bevégezzük. Jézus sem tudott a Szent Szellem nélkül semmit elvégezni, úgyhogy nekünk is a 
Szellem által Isten házává, szent templommá kell épülnünk. Péter első levelével kezdjük a 2. fejezet 
5. részétől.  

1Péter 2,5. 
5. Ti magatok is, mint élő kövek épüljetek fel szellemi házzá, szent papsággá, hogy szellemi 

áldozatokkal áldozzatok, amelyek kedvesek Istennek a Jézus Krisztus által. 
Tegnapelőtt egy vezetői konferencián vettünk részt feleségemmel Dórikával és ott volt egy 

Franciaországból érkező vezető pásztor. Egy háromezer fős gyülekezetet pásztorol, még az 
édesapjától vette át a szolgálatot és érdekes dolgokat mondott a franciaországi helyzetről. A 
kihívásunk meglesz folyamatosan a keresztényi életünkben, hogy a Krisztus képviselete az nem 
mindig könnyű amikor a Szent Szellem vezetését követjük. Amikor az igazságot követjük és az 
igazságot szóljuk szeretetben, akkor mindig lesznek emberek, akik ellenállnak az igazságnak. A 
Biblia tele van ilyen történetekkel és ő is beszélt arról, hogy Isten útmutatást adott neki, hogy 
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hogyan, miről tanítson, mi az, amiben változásokat kell hozni a gyülekezetben és azt mondja, hogy 
annyira megsértődtek az emberek, hogy harminc főre csökkent a gyülekezetük. Egy nagy 
gyülekezet harminc főre és azt gondolta, hogy valamit eltévesztett, vagy valamit nem jól csinált, 
valamit elrontott, de onnantól kezdve egy olyan gyökeres változás történt és egy, vagy két év alatt 
nagyobb fejlődés történt, mint az addigi életében összesen.  

Tehát ne féljünk elvégezni Isten tervét! Ne féljünk bátran kiállni Isten Igéje mellett és Isten 
Igéjét képviselni teljes erővel, teljes hatalommal, mert az Ige mögött maga Isten áll. Maga a Szent 
Szellem áll, amikor kiállunk és beszélünk, akkor igazából Istent kell hagynunk, hogy szóhoz jusson. 
Mondta az egyik bölcs előadó tanító, hogy prédikálni annyit jelent, mint hagyni szóhoz jutni Istent. 
Tehát én igyekszem Őt hagyni szóhoz jutni és hiszem, hogy ma Isten szól a szívünkhöz és úgy 
gondolom, hogy ez a téma mindannyiunkat érint, hiszen egy olyan világban élünk, ahol sajnos még 
a csapból is a szemét folyik és a keresztények nem tudnak mit kezdeni ezzel. Jézus, amikor elküldte 
a tanítványait, azt mondta nekik: 

Máté 28,19–20. 
19. Elmenvén azért, tegyetek tanítványokká minden népeket, megkeresztelvén az Atyának, a 

Fiúnak és a Szent Szellemnek nevében. 
20. Tanítván őket, hogy megtartsák, amit én parancsoltam néktek: és ímé, én tiveletek 

vagyok minden napon a világ végezetéig! Ámen. 
Tehát azt tudjuk, hogy velünk van Isten, de azt is mondja az Írás, hogy megtartsátok mindazt, a-

mit én parancsoltam nektek. Isten a mögé tud odaállni, ami az Ő terve, ami az Ő célja. Fel kell, 
hogy épüljünk és meg kell, hogy erősödjünk az Úrban és tényleg egy szellemi házzá kell, hogy 
épüljünk! Hagyni, hogy Isten Szelleme munkálkodjon az életünkben, Isten ereje fel tudjon 
szabadulni az életünkben. Az a pásztor arról is beszélt, hogy ma odáig jutottak Franciaországban, 
hogyha most egy olyan üzenetet, amit én ma készítettem, ezt Franciaországban elmondja, akkor öt 
év börtönt kaphat érte – Európáról beszélünk –, vagy pedig hatvanezer euró pénzbírsággal büntetik, 
ha valaki az LMBTQ, vagy a gender kérdésről beszél a Biblia alapján. Azt mondta tegnapelőtt, 
hogy éppen, amikor most prédikál, előtte két nappal tiltottak be egy keresztény csatornát. Nem lehet 
beszélni erről a kérdésről, nem lehet a Biblia igazságait feltárni Isten előtt és ugye ezekben az 
országokban hangsúlyozzák a demokráciát. Nem szeretnék semmilyen politikai felhangot adni a 
mai üzenetnek, félre ne értsetek, csak szeretném láttatni veletek azt, hogy az ilyen, Istentől 
elrugaszkodott sátáni elgondolások hova vezetnek. Ma még Magyarországon hálát adhatunk 
Istennek, hogy szabadon beszélhetünk erről a kérdésről talán. Úgy néz ki, hogy ezek a dolgok akár 
még törvényileg is a helyükre kerülhetnek, amelyek bennünket, hívőket, keresztényeket védenek, de 
még mindig látok olyan keresztény testvéreket, akik abszolút nem értik, hogy miről van szó. 

 Ez nem arról szól, hogy ki szimpatikus neked, vagy ki nem, hogy szimpatikus-e a 
miniszterelnök, vagy nem, vagy az ellenzék szimpatikus, vagy más, ez nem erről szól. Tehát mi 
nem érzelmi alapon kell, hogy döntsünk, hanem a Szent Szellem vezetésére. Látom azt, hogy 
keresztények folyamatosan támogatnak olyan ideológiák képviselőit, akik azt akarják, hogy az 
történjen Magyarországon is, ami ma éppen Franciaországban folyik. Nem szeretnék riogatni 
senkit, mindenki változást szeretne, mindenki szeretné, hogy éppen tűnjön el valaki, szeretné, hogy 
most éppen tűnjön el a kormány, valaki azt szeretné, hogy tűnjön el az ellenzék, azért egy dolgot 
megkérdeznék mindenkitől: ha most a te kedvenc pártod lenne az ország élén, miben változtatná 
meg az a te életedet? Mi lenne holnap másképpen, mint ma? Tehát a mi sikerünk, a mi életünk azon 
múlik, hogy a helyes alapra építkezünk-e, Isten Igéjén építkezünk-e. Mi ezt képviseljük és a 
mindenkori kormányért imádkozunk, mindegy, hogy tetszik nekünk, vagy nem tetszik, szimpatikus 
nekünk, vagy nem szimpatikus. Isten helyezi a királyokat meg a vezetőket a helyükre. A mi 
dolgunk az, hogy imádkozzunk és ha valaki másképpen gondolkodik, mint mi, őt is szeretjük, de 
akkor is a mi hitünk alapja az Isten Igéje. Tehát nem diszkriminálhatunk, de igenis határozottan ki 
kell állnunk Isten Igéje és Isten igazsága mellett!  
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Ugyanez a helyzet, teljesen mindegy, milyen divat jön, milyen hóbort jön, nekünk ki kell állni az 
igazság mellett és ki kell állnunk Isten Igéje mellett. Számunkra az a mérvadó, amit Isten adott: az 
Ő teremtési rendje és az Ő teremtési rendjét nem tudják megváltoztatni. A kecsketársadalom hiába 
gondolja azt, hogy holnaptól ők oroszlánok lesznek, nem fognak megváltozni ettől, mert egyszerűen 
Istennek van egy teremtett rendje és nem lehet a teremtést, tehát a férfi-nő biológiai felépítését 
felülírni. Lehet belőle jogi kérdést csinálni, meg társadalmi kérdést, de ettől a férfi férfi marad, a nő 
pedig nő marad, mert a Biblia ezt mondja. Mindjárt végig fogjuk nézni az Igéket.  

Tehát ez a kérdés nagyon-nagyon megosztja a társadalmat és miért veszélyes? Azért, mert 
eltorzítja a fiataljainkat, eltorzítja az unokáink gondolkodását. Olyan mély erkölcsi fertőbe 
süllyedhetnek az emberek, ami hozza magával az összes többi problémát. Hozza a gazdasági 
problémákat, a gazdasági nehézségeket, a háborúkat, viszályokat stb. és tudjuk, hogy mindez a sátán 
terve. Jézus beszélt erről, hogy ez meg fog történni az utolsó időkben és egyre inkább csapdos az 
ördög, mert tudja, hogy nagyon kevés az ideje. Fontos megjegyeznem, hogy ezen emberek felé 
semmilyen gyűlöletet nem szeretnék táplálni és ezt még csírájában szeretném elfojtani! Ezek az 
emberek áldozatai ennek a sátáni ideológiának, Jézus Krisztus őértük is meghalt és Isten szereti őket. 

Azt nem szeretjük, amit csinálnak. Nekünk nem emberekkel van a problémánk és nem őket 
szeretnénk megbélyegezni, hanem ezt a sátáni, ördögi ideológiát, ami tönkreteszi az embereket, 
tönkreteszi a gyermekeinket és az ő jövőjüket, rombolják Isten országát és királyságát. Ezzel van 
nekünk problémánk.  

A gender nem csupán biológia különbségtételt jelent, hanem egy mélyebb szellemi, társadalmi ren-
det is, ami Isten tervének a része, a teremtés. A teremtés rendjében a férfi és a nő kapcsolata egy 
különleges szövetségen alapul, amelyet maga az Úr szentesített. Évezredek során sokféle nézet alakult 
ki arról, hogy hogyan kell értelmezni ezt a kapcsolatot, de a Szentírás mindig világos útmutatást ad 
nekünk, akik az Isten igazságát keressük.  

Az egyik legalapvetőbb igazság, amit az Írás feltár, hogy a férfi és a nő kapcsolatának célja van. Ez 
nem csupán egy testi közösség, vagy utódok nemzése, hanem Isten együttes dicsérete és az Ő 
akaratának betöltése ezen a földön. Az első emberpár, Ádám és Éva példája mutatja, hogy a férfi-nő 
kapcsolatának alapja a szeretet kell, hogy legyen, az egymás iránti tisztelet és a közös elhívás 
teljesítése. A modern világ mindig megkérdőjelezi Isten rendjét és valahogyan Franciaországnak 
mindig köze van ehhez. Ha nézzük a felvilágosodást például, ott volt a legnagyobb vallásellenesség. 
Papokat fejeztek és gyilkoltak le, alig maradtak Istennek emberei. Ott elég gyakoriak volt a történelem 
során az ilyen megmozdulások, de azért imádkozunk, hogy a sátánnak ebben a tekintetben is megálljt 
parancsoljunk.  

A házasság sokak számára még mindig nem bír szent jelentőséggel. Az emberi kapcsolatok terén 
számos olyan irányzat és nézet terjedt el, ami szembehelyezkedik a Biblia alapelveivel, lásd gender 
mozgalom. Az egyház, a hívők, a mi feleadatunk, hogy hűségesen megőrizzük és továbbadjuk Isten 
tervét a férfi és nő kapcsolatáról, amely nem csupán egy vallási tanítás, hanem ezt meg kell élnünk az 
életünkben, családunkban, kapcsolatainkban. Ez egy örökérvényű igazság, ami az emberiség javát 
szolgálja. Ezek az ideológiák rombolják az embert identitásában, méltóságában, eltorzítják az 
embereket, identitás zavart okoznak. Sajnálatos módon ezek az emberek nem boldogok, nem tudnak 
teljessé válni az őrült ideológiák miatt, mert teljességet Isten képes adni és Ő ehhez lefektette az 
alapokat. Meg fogjuk nézni, hogy mit mond a Biblia a homoszexualitásról, a házasságon kívüli 
kapcsolatokról. Ma nagyon izgalmas témánk lesz!  

Az Ige igazságát figyelembe véve választ keresünk arra is, hogy hogyan lehet a mai világban Isten 
rendjének megfelelően élni, helyreállítani azokat a kapcsolatokat, amelyek eltávolodtak az isteni 
tervtől. Ezek nagyon fontos részei az életünknek és a szolgálatunknak. Célunk az, hogy a bibliai 
alapelveket, Isten tervét, Isten igazságát világosan és érthetően mutassuk be és tolmácsoljuk egyrészt 
egymásnak, másrészt a gyermekeinknek és nem utolsó sorban az unokáinknak. Annak idején Izrael 
népe és vénei parancsba kapták, hogy tanítsák gyermekeiket Isten Igéjére. Egy évezredeken át 
működő igazságról van szó. A sátánnak mindig jönnek hóbortjai, de a Szentírás tanítása örök, nem 
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változik meg az idő során. Minden korban ez az emberi életnek és az emberi boldogságnak egyik 
legfőbb alapköve. Mi Jézus Krisztusra építünk. Ő az alapkő és nem mindegy, hogy mit építünk rá.  

Az ószövetségben is voltak kapcsolatok és építkezések, de a kereszt sok mindent megváltoztatott. 
A kereszt megváltoztatta az Istennel való kapcsolatunkat és az Istenhez való viszonyunkat. Ahhoz, 
hogy az ószövetségben az emberek Isten jelenlétében tudjanak lenni és Isten áldásait tudják élvezni – 
nekik törvényt adott Isten, a mózesi törvényeket –, de hogy Isten köztük tudjon lenni, ahhoz 
Mózesnek építeni kellett egy házat. Az első ilyen házépítés a szent sátor volt. Olvassuk el a 2Mózes 
25,8-tól, ahol Isten megparancsolta: 

2Mózes 25,8–9. 
8. És készítsenek nékem szent hajlékot, hogy közöttük lakozzam. 
9. Mindenestől úgy csináljátok, amint én megmutatom néked a hajléknak formáját, és annak 

minden edényeinek formáját. 
Isten készített népe számára egy tervet azzal kapcsolatban, hogy Ő hol szeretne lakozni. Az 

ószövetségben Isten nem lakott az emberben, hanem az első, amit meg kellett építeni, az a szent sátor 
volt, hogy Isten köztük legyen és lakozzon. Isten pontosan elmagyarázta Mózesnek, hogy ennek a 
háznak hogyan kell felépülnie. Ma mi egy szellemi ház vagyunk és Isten pontosan leírja az Igéjében, 
hogy ennek a szellemi háznak hogyan kell felépülnie. Egy ház felépítésén, ahol Isten lakozást vett, az 
Ő terve kellett, hogy érvényesüljön az ószövetségben. Ha te építesz egy házat, ahhoz is tervek fognak 
készülni. Ha nem jó a terv, például a garázs a konyhába kerül, vagy a spájz a kert végébe, akkor 
valószínűleg nem érzed jól magad abban a házban. Istennél sincs zűrzavar. Ő bölcs építőmester és 
pontosan tudja, hogyan építse fel és hogyan tud az ember olyan szellemi házzá válni, ahol öröm van 
és ott van Isten jelenléte is.  

A Szentek Szentjében, a frigyládában minden esetben ott lakozott Isten, de ez önmagában véve 
nem jelentette azt, hogy Izrael minden pillanatában áldott volt. Nem volt mindegy, hogy Isten mennyire 
volt a nép között. A mi életünkre is ez vonatkozik. Isten Szellem. A Szentek Szentje most belénk került, 
átkerült az emberbe, mert mi vagyunk a templom és Isten Szelleme a mi szellemünkben lakozik. Ettől 
még hívő keresztényként lehet az életünk egy teljes zűrzavar és teljesen összezavart, mert mondja az 
Írás, hogy növekednünk kell az Úrban és int, hogy teljesedjünk be Szent Szellemmel. Lehetünk „nem 
teljesek” Szent Szellemmel és követhetjük a saját hústestünk kívánságait, a sátán ötleteit, vagy esetleg 
a világot hozzuk be az életünkbe. Ilyenkor nem a Szent Szellem ural bennünket és nem az Ő vezetése 
alatt vagyunk, hanem a világnak, vagy egy ideológiának a fogságában lehetünk, akár keresztényként 
is. Így nem tud bennünk kiteljesedni Isten Szelleme és megszomorodik.  

Ahhoz, hogy teljesek legyünk Szent Szellemmel, úgy kell építkeznünk, ahogy Isten ezt meghagyta. 
Az Ószövetségben olvassuk, hogy Salamon templomának az építését is Isten megtervezte. Salamon 
építette meg, de Dávidnak adta oda a terveket. Dávid ezt a tervet átadta Salamonnak és aszerint 
építették meg a templomot és Isten beköltözött abba a templomba. Amikor Isten beköltözött, százhúsz 
pap volt ott és alig tudtak megállni a lábukon Isten jelenlétében, de ott pontosan mindent úgy kellett 
elkészíteni, ahogy Isten mondta. Isten adott tervezőket a sátor építéséhez is, amit a 2Mózes 31,1–11-
ben olvassuk. Isten kiválasztotta Bésaléelt és Aholiábot a szent sátor építésére. Isten tervet készített, 
megadta azokat az embereket, akiket felruházott azzal a képességgel, hogy ezt a templomot építsék.  

Mit mond az Újszövetség? Az Efézusi levél 4. fejezete azt mondja, hogy adott Isten ajándékokat az 
embereknek. Itt beszél az apostolokról, prófétákról, evangélistákról, pásztorokról és tanítókról. Miért 
adta ezeket az ajándékokat? Krisztus Testének az építésére, ez az egyik cél. Nem rangokat adott 
nekik, nem ünnepelt sztár prédikátorokat akar faragni, hanem Isten célja, hogy az Ő szava rajtuk 
keresztül eljusson hozzád és hozzánk és az ő szolgálatuk által épüljünk. Azok az emberek, akik úgy 
gondolják, hogy nem szükséges a gyülekezet és a szolgálatok és majd ők egyedül Istennel megoldják, 
nagyon eltévesztik így Isten célját és tervét. Ez is egyfajta sátáni ideológia. Megpróbálják a 
közösségtől, a gyülekezettől távoltartani az embereket. Jézus világosan elmondta, „Mert ahol ketten 
vagy hárman egybegyűlnek az én nevemben, ott vagyok közöttük.” Az Úr bennünk él, itt van és 
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munkálkodik közöttünk. Az Ő jelenlétével tudjuk képviselni az Evangéliumot. Nagyon fontos az, 
hogy képzettek legyünk, de legfontosabb az, hogy kenetteljesek legyünk és a kenet rajtunk van.  

Természetesen meg kell újítanunk az elménket. Nagyon rossz, amikor valaki magasan képzett, de 
nincs rajta kenet. Fordítva is nagy probléma: ha rajta van a kenet, de nem fejlődik, vagy nem képezi 
magát. Gondoljatok bele, ha Pál apostol nem lett volna egyszerre felkent és képzett is, miket 
olvasnánk akkor ma a Bibliában. Nagyon fontos a kettő együttes jelenléte. Elengedhetetlen, hogy 
vágyjunk az igazságra és arra, hogy tanuljunk, vágyjunk arra, hogy megismerjük Isten Igéjét és 
igazságát és a lehető legjobban képviseljük Krisztust. Valaki egyszer írta nekem a Facebookra, hogy 
Istennek nincs szüksége a mi tudásunkra. Visszaírtam, hogy a tudatlanságunkra még annyira sem.  

Tovább haladva, amikor a babiloni fogságon túljutottak, jöttek a perzsák és Cirusz 539-ben 
legyőzte Nabukodonozort, majd 538-ban kiadta a rendeletet, hogy a zsidók hazamehetnek Babilonból. 
Pontos útmutatást adott arra, hogyan építsék fel a templomot. Ezenfelül olyan kegyet is élveztek, 
hogy még a király, Dárius idejében épült fel a templom Krisztus előtt 520-515 között és Ezsdrás 444-
ben olvasta fel a törvényt a második templomban. Tehát a központi helye a zsidó népnek és az 
ószövetségi népnek is a templom. Az ő alapvető identitásuk abból fakad, hogy meg kell, hogy 
legyen a városuk, Jeruzsálem, meg kell, hogy legyen a szent hely és a Szentek Szentje, mert ekörül 
épült. Isten így építette föl.  

Ugyanúgy a mi életünkben is Isten föl akarja építeni a templomot, föl akarja építeni a kö-
zösséget, ugyanis a Krisztus keresztje által sok-sok dolog megváltozott. Egy olyan transzfer történt, 
hogy a bűn helyett mi megigazultak lettünk Isten előtt. Átok helyett áldást örököltünk. Betegség he-
lyett gyógyulást. A halál helyett örök életet kaptunk. Az elutasítás helyett elfogadást kaptunk. A 
szolgaság helyett szabadságot kaptunk. A szomorúság helyett örömöt kaptunk. Ezt mind Krisztus 
keresztje szerezte meg számunkra.  

Annak idején csak a zsidó népre áradt ki Isten Szelleme, de az újszövetség ezt is megváltoztatta. 
Hiszen olvastuk a múlt héten is Ezékiel 26-ban, hogy ki fogom tölteni az én Szellememet a ti fiai-
tokra és a ti leányaitokra, mindenkire. Ez a kegyelem nem adatott meg az ószövetségben. Tehát min-
den ember ma az újszövetségben Isten erejével, Isten jelenlétével, Isten kenetével képes arra, hogy 
képviselje a Krisztust. Nem tudjuk másképpen képviselni. Maga Jézus sem tudta a Szent Szellem nél-
kül betölteni azt a küldetését. 

 Nagyon fontos, hogy a Szent Szellemet és a Szent Szellem ajándékait ne dobjuk ki az Egyházból, 
mert ott szárazság lesz és nem az történik, aminek történni kellene. Az első Korinthusi levélben Pál 
apostol azt mondta:  

1Korinthus 2,4–5.  
4. És az én beszédem és az én prédikálásom nem emberi bölcsességnek hitető beszédeiben, 

hanem Szellemnek és erőnek megmutatásában állott: 
5. Hogy a ti hitetek ne emberek bölcsességén, hanem Isten erején nyugodjék. 
Ez a lényege itt a keresztény szolgálatunknak!  
Most nézzük meg a férfi-nő kapcsolatot, mert végül is ez a mai témánk. A Biblia első lapján, mind-

járt oda fogunk lapozni az 1Mózes 1,27-re, mindjárt ott látjuk, hogy Isten kinyilatkoztatja, hogy a 
férfi és nő kapcsolat egy örök, tökéletes terv része.  

Tehát a Szentírás tanúsága szerint Isten már a teremtés kezdetén kijelölte a férfi és a nő szerepét 
és egymás számára teremtette őket, hogy együtt alkossanak egy harmonikus, istenfélő egységet. Te-
hát a legkisebb gyülekezet a házasság, „mert ahol ketten vagy hárman összejönnek, én ott vagyok 
köztük”. A Prédikátor könyve írja, hogy a hármas kötél az nem szakad el. Tehát ez Isten eredeti terve. 
Aztán majd még nézzünk izgalmasabb részeket is, amiről a Biblia ír. Azt mondja az Írás: 

1Mózes 1,27. 
27. Teremté tehát az Isten az embert az Ő képére, Isten képére teremté őt: férfiúvá és 

asszonnyá teremté őket. 
Pont. Itt van a teremtés rendje. Ez Isten örök terve. Teljesen mindegy, milyen ideológia jön, vagy 

milyen hóbortok jönnek, ez a rend marad az idők végéig. Egyébként is rossz irányba mennek, akik 
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mennek itt nagy dirrel-durral, egy hangos kisebbség próbálja eltorzítani a mai fiataljainkat és sajnos 
ők is beleestek. Ezek az emberek áldozatok, akik beleestek a sátán csapdájába. Az idő nem nekik 
dolgozik, mert ennek a világrendnek az elve elmúlik és semmivé lesz. Isten országa az, ami örök és 
ott pedig Isten országának az örök rendje van, úgyhogy jobb lenne, ha most becsatlakoznának már.  

Mi a cél? Az, hogy ezek az emberek megváltozzanak, hogy ezek az emberek megtérjenek, hogy 
ezek az emberek Istenhez kerüljenek, mert Jézus őértük is meghalt és Isten őket is szereti. Azt 
viszont nem szereti, hogy tévelyegnek jobbra-balra és a sátánnak dolgoznak éppen. Tehát ez az ige-
vers rámutat arra, hogy a férfi és a nő egyaránt Isten képére teremtetett, mindkettőjüknek egyenlő 
értéke van az Úr előtt. Ezt szeretnénk hangsúlyozni. Nagyon sok helyen félreértelmezik a férfi és a 
nő kapcsolatot. A nő nem alárendeltje a férfinek, nem másodrendű teremtett lény, hanem egyenlő 
partnerként teremtetett, egyenlő értéke van Isten előtt. Ezt nagyon fontos hangsúlyozni. Sajnos ez sem 
mindenhol, vagy minden gyülekezetben ennyire egyértelműen van hangsúlyozva. Pedig ők egymást 
kiegészítő társak és együtt tudják betölteni Isten akaratát a földön.  

Amikor Isten megteremtette ezt a világot, akkor a teremtés után mindig azt mondta, hogy jó. U-
tána megint teremtett Isten és megint mondta, hogy jó. Egyetlen dologra mondta, hogy nem jó. Az 
mi volt? Az embernek egyedül lenni. Tehát Isten társat adott az embernek.  

1Mózes 2,18.  
18. És monda az Úr Isten: Nem jó az embernek egyedül lenni; szerzek néki segítő társat, 

hozzá illőt. 
Mindjárt megyünk tovább és akkor ki fog ez derülni. Az embert nem magányosnak teremtette Is-

ten, hanem tényleg megáldotta őket, amikor teremtette, hogy sokasodjatok, szaporodjatok, töltsétek 
be a földet. De ezt a gender ideológia nem tudja betölteni. Eleve istenellenes, hogy eltérnek a ha-
gyományos normáktól. Nem tudom, talán nem adtak a kezükbe biológiai könyvet, de óriási hiá-
nyosságok vannak. Ugye a férfi és a nő kérdés az biológiai kérdés, az nem identitás kérdése, hogy 
minek gondolom magam. Szóval, hogy ez még hova vezethet, én elképzelni nem tudom, de úgy 
látszik, a sátán fantáziája kimeríthetetlen. Nem kívánom ezt minősíteni.  

Még egyszer szeretném mondani, hogy nem az embereket szeretném bántani és nem más em-
berek ellen szeretnék gyűlöletet kelteni. Ezt hadd hangsúlyozzam többször, még mielőtt bárki fél-
reérti. Hanem ez az ostoba sátáni, ördögi ideológiai fertő nagyobb károkat okoz, mint a Covid, vagy 
bármilyen más vírus, ami létezett a világon, mert olyan mértékben tudja megfertőzni az embereket, 
hogy óriási veszélyeket hordoz mindez.  

Tehát azt mondja, hogy a nőé a segítő szerep és nem alávetettséget jelent, hanem kiegészítést, 
támogatást jelent. A férfi felelőssége azonban sokkal nagyobb, mert ő kapta az elsődleges vezetői 
szerepet. A család, a házasság intézményében Pál apostol ezt így fogalmazza meg és ez itt egy na-
gyon érdekes dolog. „Mert a férfi nem asszonyból van, hanem az asszony a férfiból. Mert nem is a 
férfi teremtetett az asszonyért, hanem az asszony a férfiúért”.  

Akkor most hogy van ez? Ádám szült? Nem, Ádám nem szült. A férfi nem képes szülni, de Isten 
képes volt még Ádámból is kivenni a jobbik felét. Ádámra mély álmot bocsájtott és kivette belőle a 
jobbik felét. Igazából amikor Ádámot megteremtette, akkor férfiúvá és asszonnyá teremtette. Most 
ezt nem értjük. Hol volt az asszony? Nem volt asszony. Egybe teremtette Ádámot és egybe te-
remtette Évát és ezt a tökéletes egészet kettéosztotta.  

Az egyik tökéletes férfi lett, a másik tökéletes nő. Tehát így a kettő alkotja az egy egészet. Na- 
most, ha két nem összeillő felet összeillesztesz, abból nem lesz egy tökéletes. Igaz? Tehát nem lehet 
Ádámot és Bélát összeilleszteni, abból nem lesznek egyek, de ha két nőt összeillesztünk, abból sem 
lesz egy tökéletes, mert Isten a teremtés rendjében úgy határozta meg, hogy a férfi és a nő alkot egy 
egészet. Ezt nem lehet megváltoztatni.  

Hálát adok Istennek, hogy a feleségemnek például van olyan tulajdonsága, ami nekem nincs és 
talán neki rossz hír, hogy nekem is van olyan tulajdonságom, ami neki nincs. A viccet félre téve, a 
lényeg az, hogy ezt Isten így alkotta meg és ezt nem tudod megváltoztatni.  
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A férfi és a női szerepekről még hadd beszéljek. A férfinek is megvan a szerepe a kapcsolatokban 
és akár tetszik a hölgyeknek, akár nem, a férfi vezető szerepet kapott ebben. Ő sokkal nagyobb 
felelősséget kapott, de végülis ez nem rossz hír a hölgyeknek, hanem jó hír, mert majd meglátjuk az 
Újszövetségben, hogy ez a felelősség mennyire jó, hogy a férfiaknak kell Isten előtt úgymond el-
vinni a balhét, hogyha valami nem úgy sikerül, ahogy kell, mert a férfiakra helyezte Isten a nagyobb 
felelősséget.  

Látjuk, hogy amikor ez az isteni fajta rend, a teremtés rendje megbomlik, az a bűnbeeséshez ve-
zetett, mert Ádám nem állt a helyzet magaslatán. Tehát a bűnbeesésért egyáltalán nem az asszony 
okolható. Lehet mutogatni az asszonyra, lehet mutogatni a kígyóra, de az elsődleges felelősség Á-
dámé volt.  

Amikor fölborulnak a férfi és a női szerepek, akár egy kapcsolatban, egy házasságban, abból kö-
vetkezik egy olyan, ami az Éden kertjében bekövetkezett, mégpedig az, hogy Éva hozott döntést 
Ádám helyett, ő meg azt mondta, hogy rendben. Ez egy óriási problémát okozott. Már csak azért is, 
mert Éva nem hallotta, hogy Isten mit mondott Ádámnak. Habár ott volt benne, lehet, hogy hallotta, 
mert végül is együtt voltak még, nem voltak különválasztva. Tehát ő nem ismerte Isten parancsát. 
Ádám felelősségére bízta a kert őrzését. A családnak az őrzése a férfi felelőssége, a családnak a feje 
ugyanúgy a férfi. De inkább az Ige szóljon, mint én, nehogy valami olyat mondjak, ami esetleg nem 
az Igében van.  

A következő igehely majd megerősíti azt, hogy a vezetőnek a házasságban, a családban milyen 
szerepet szánt Isten. Egy szeretetteljes, áldozatkész módon kell azt betölteni. Tehát a férfi feladata 
az, hogy gondoskodjon a feleségéről és úgy szeresse őt, ahogy Krisztus szereti az Egyházat. Ez a 
vezető szerep egy óriási felelősséggel jár minden férfitársunk, minden férfi részére.  

Efézus 5,25. 
25. Ti férfiak, szeressétek a ti feleségeteket, miképpen a Krisztus is szerette a Gyülekezetet, és 

Önmagát adta azért; 
Ebben nagyon sok minden benne van. Ahogy Krisztus szerette az Egyházat. Mit jelent ez? Ki a 

feje az Egyháznak? Krisztus a feje az Egyháznak. Tehát Ő a fej és Ő az, aki szereti az Egyházat. 
Krisztus a vőlegény, az Egyház a menyasszony. Ez egy kép, egy szimbólum, egy metafora. Tehát így 
kell szeretnie a vőlegénynek a menyasszonyt. „És önmagát adta azért”. Odaszánja önmagát az Egy-
házért. Ez egy nagyon komoly kihívás. Azt hiszem, hogy ez egy nagyon-nagyon jó hír a höl-
gyeknek, nagyon jó hír a feleségeknek, mert Isten ezt így rendelte el és ennek így kellene működnie 
az emberi kapcsolatokban.  

Az, hogy ennyi válás van kint a világban és sajnos ugyanennyi válás van az Egyházban is, ez egy 
mutatója egy beteg társadalomnak, egy mutatója annak, hogy felborult a világban az isteni rend. Na-
gyon sokan vallottunk ebben kudarcot, mert nem ismertük. vagy mert nem vettük komolyan azokat az 
isteni alapelveket, amit a Biblia erről tanít. Talán ez a mi felelősségünk, hívőké, keresztényeké, ta-
lán nem hangsúlyoztuk, nem beszéltünk erről eleget.  

Bizony sok-sok kapcsolat, sok-sok házasság, sok-sok család emiatt ment tönkre. Anélkül, hogy 
bárkit kárhoztatnék, vagy elmarasztalnék emiatt, de az Ige ezt tanítja, ezt mondja és az Ige az akkor 
is igaz, ha én nem úgy csinálom, ahogy az Igében van. Attól még mindig az Ige az igazság. Ezt kell 
alapul venni és oda kell visszatérni.  

Nézzük meg, hogy mi a házasság célja, hogy Isten milyen célt rendelt a férfi és a nő kap-
csolatában. Az egyik legfontosabb célja, hogy megdicsőítik Istent azáltal, hogy példát mutatnak a 
szeretetre és az egységre.  

A házasság nem csupán egy társadalmi intézmény, vagy érzelmi alapokon nyugvó kapcsolat, ha-
nem egy Istentől rendelt szövetség, amelyben a felek elkötelezik magukat egymás iránt egy életre 
szóló hűségben. Itt szintén a Mózes első könyvére, tehát a teremtéshez nyúlnék vissza: 

1Mózes 2,24. 
24. Annak okáért elhagyja a férfiú az ő atyját és az ő anyját, és ragaszkodik feleségéhez: és 

lesznek egy testté. 
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Itt ez megint egy óriási probléma szokott lenni, már a vers első fele is. Mit mond itt az Írás? El-
hagyja a férfiú az ő atyját és anyját. Ez nagyon-nagyon sok kapcsolatban nem történik meg. Itt szól-
nék azokhoz, akik esetleg most egyedülállóak, vagy özvegyek, vagy még nem házasok, de vannak 
olyan családok, ahol gyerekek vannak, unokák vannak. Nagyon-nagyon nehéz dolog elengedni a 
gyerekeket. A gyermek, főleg az anyjával elég szoros kapcsolatban van. Nyolc-kilenc hónapig biz-
tos, hogy eléggé együtt vannak. Miután megszületik és utána is, a szülőnek az a feladata, hogy fel-
nevelje a gyerekeket.  

Amikor megtörténik a házasság, onnantól kezdve ezt nagyon kevesen veszik tudomásul, nagyon 
sok házasság megrontója az anyós, vagy az após, vagy a szülő, aki még mindig nem engedte el a 
gyermekét. Az nem azt jelenti, hogy nem fogja szeretni a szüleit. Örökké fogja szeretni. Mert ez is 
isteni parancsolat egyrészt, másrészt meg csak nem emiatt fogja szeretni, mert ez isteni parancsolat, 
hanem egyszerűen annak okáért elhagyja a férfiú az ő atyját és az ő anyját. Onnantól kezdve az ő 
jobbik fele az ő felesége, vagy a férje. Innentől kezdve ez az ő ügyük, az ő felelősségük. Ott már 
nem szükséges a négyes kötél, mert az eléggé elszakad. Maradni kell a hármas kötélnek.  

Az viszont gond, ha onnantól kezdve a problémáit nem a jobbik felével, a másik felével beszéli meg, 
hanem még mindig az anyu meg az apu, az anyós, vagy az após irányítja az életüket. Ez most hozzád 
szól, ha anyós vagy, vagy após vagy, vagy szülő vagy, ha felnőtt a gyereked és megházasodott, az isteni 
rend az, hogy engedd el a gyerekedet! Az ő döntése. Ha jó döntést hoz, jó döntést hoz, ketten hozzák 
meg. Nyilván ha baj van, ott vagy és segítesz. A szülő mindig szeretni fogja a gyerekét, de az, hogy 
olyan módon beavatkozni az isteni rendbe - és ezt gyakran teszik keresztények, ahogy nem kellene -
, ez megint az emberi önzés miatt van.  

Fiús anyák gyakran mondják, hogy elveszítettem a fiamat. Nem veszítetted el a fiadat azért, mert 
megházasodott, hanem neki van egy új családja. Ez az isteni rend, Isten ezt így rendelte. A Bibliában 
világosan írva van. Ha valaki ebben magára ismer, vagy ha valaki úgy gondolja, hogy ezt nem 
helyesen tette, én azt mondom, hogy imádkozzon és tanulmányozza a Bibliát. Nem kell nekem el-
hinni, amit az Ige mond, de hidd el, ha úgy teszed a dolgokat, ahogy a Biblia tanítja, akkor azzal na-
gyon nagy szolgálatot teszel a saját gyerekednek és saját magadnak is.  

„És ragaszkodik a feleségéhez és ketten lesznek egy testté”. Tehát az igeszakasz világosan 
kijelenti, hogy a házasság kizárólagos és életre szóló kapcsolat. Egy testté válás. Ők onnantól kezd-
ve egyek. Nem csupán a testi egységről van szó, hanem egy szellemi és érzelmi egyesülésről is szó 
van, amelynek alapja a hűség és az elkötelezettség. Ez az, ami hiányzik nagyon a mai emberekből, a 
hűség, az elköteleződés. Ezért nagyon sokan nem házasodnak meg például, mert én független 
akarok maradni meg azért szeretnék kapcsolatot is. Meg kell, hogy legyen ez az elköteleződés, ez az 
isteni rend és ha elkötelezted magad, akkor ez egy életre kell, hogy szóljon.  

Évának és Ádámnak nem adta Isten opciónak a válást. Ez egy keresztény házasságban, egy isteni 
kapcsolatban nem lehet opció. Az élet ezt hozza, ezt látjuk, hogy olyan emberek, akik szerették egy-
mást, elköteleződtek, komoly érzelmi kapcsolat volt köztük. De ha csak az érzelemre épül ez a kap-
csolat, akkor tudjuk nagyon jól, hogy az érzékeink nem megbízható vezetők. Az érzéseink vál-
tozhatnak. Mindegy, milyen gyönyörűen indul a házasság, lesznek benne konfliktusok és a kon-
fliktusban a feleség, vagy a férj nem ellenség, hanem egy olyan kapcsolat, amelyben ezt a kon-
fliktust együtt oldják meg. Ha nem tudják együtt megoldani, akkor abból feszültség van, abból válás 
van, abból nyomorúság van, akkor ott a sátán fog uralkodni. Ez egy nagyon-nagyon komoly dolog. 
Ennek tényleg az alapja az elkötelezettség. Jézus maga is megerősítette ezt az elvet.  

Nagyon hallgattok, tehát valami kényes témába nyúltam bele, úgy látom. 
Máté 19,4–6.  
4. Ő pedig felelvén, monda: Nem olvastátok-é, hogy a Teremtő kezdettől fogva férfiúvá és 

asszonnyá teremté őket, 
Tehát a Teremtő így teremtette.  
5. És ezt mondá: Annak okáért elhagyja a férfiú atyját és anyját; és ragaszkodik feleségéhez, 

és lesznek ketten egy testté. 
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6. Úgyhogy többé nem kettő, hanem egy test. Amit azért az Isten egybeszerkesztett, ember el 
ne válassza. 

Ezt mondja az Írás. Tehát nem lehet két férfi és nem lehet két nő. Ez természetellenes, a ter-
mészet rendje ellen való, Isten teremtett rendje ellen való. Ezt úgy hívják magyarul, hogy bűn, cél-
tévesztés. Bűn Isten ellen, bűn az ember ellen, bűn az emberiség ellen. Hiszen Isten az emberekért 
van. Isten a te javadat akarja. Az emberek javát akarja Isten. 

 Ezek a félrecsúszott, elferdült, sátáni ideológiák nem szolgálják az ember javát. Nem szolgálják 
az ember boldogságát. Ennek a terjesztése pedig az ördög evangéliumának a hirdetése egyenesen. 
Az ördög a legaktívabb prédikátor egyébként. Ezt sose felejtsétek el. Hinti a szemetet az egész vi-
lágban. Megmérgezi a fiataljaink értelmét meg az emberek gondolkodásmódját.  

Tehát Jézus küldetése világos. Ti tegyetek tanítványokká minden népeket! Ne a világ tegyen té-
ged tanítvánnyá. Ne a világ trendjét kövesd, mert mit szól a szomszéd, hogy te akkor elmaradott vagy. 
Hidd el, hogy Isten modern! Isten eléggé modern és Ő mindig modern marad minden korban! Mo-
dernebb, mint te, modernebb, mint ezek az ostoba jövő-menő ideológiák. Isten örök! Ez az igevers 
egyértelművé teszi, hogy a házasságot Isten állította fel és az embernek nincs joga, igazából megvan 
a lehetősége, de az Istentől kapott felhatalmazása nincs meg arra, hogy fölbontsa. Tehát, amikor 
helyzet van, amikor a házasságban konfliktusok, megoldandó helyzetek vannak, akkor nem az a 
megoldás, hogy válj el a feleségedtől, vagy válj el a férjedtől. Ez nem az isteni kinyilatkoztatás. Te-
hát helyre kell tenni! 

Őszintén kértem az Úrtól, hogy adjon elég bátorságot, hogy elmondjam, hogy mindenki meg-
értse, amit az Ige mond. Pál apostol azt mondja, hogy én nem szégyellem a Krisztus Evangéliumát, 
mert Isten ereje az minden hívőnek, zsidónak először meg görögnek. Ez Isten ereje és ez meg tudja 
erősíteni a kapcsolatainkat. Nem lesz annyi sérült ember.  

Óriási bajokat okozunk magunknak azzal, ha nem követjük az isteni rendet. Isten ezt az új-
szövetségben nem erőszakosan szeretné elvégezni. Senki nem fog a pokolba kerülni azért, mert el-
vált, viszont pokollá teheti a saját életét, a gyerekei életét.  

Sok minden olyan dolog van, amikor történnek ilyen dolgok, szakadások történnek a családban, 
akár gyülekezetben, akárhol, bárhol, ahol szakadások történnek. Amit Isten egybeszerkesztett, az 
fájdalommal jár, az gyötrelemmel jár, az sérüléseket okoz mind a két oldalon. Sőt, ahol gyerekek 
vannak, ott már a harmadik oldalon is, vagy nem beszélve még a szülőkről, nagyszülőkről. Tehát 
egy csomó zűrt csinálunk saját magunknak. Ez egy nagyon-nagyon komoly elköteleződés kell, hogy 
legyen. Én nagyon sajnálom, hogy ilyen üzenetet nem hallottam negyven, vagy ötven évvel ezelőtt.  

Ezekről nem azért beszélek, mert ezt jobban csinálom bárkinél, mert ezeket a hibákat én egyedül 
mind elkövettem, amiről most beszélek. Ha oda akarod vinni magadat Isten elé, akkor nyugodtan 
bevallhatod neki, hogy te is. Legalábbis egy részét biztos.  

Nézzük, hogy a bűn hatására a férfi és a női kapcsolat hogyan változott meg. Mikor változott 
meg? Amikor belekerült egy oda nem illő fél, az ördög, aki jött és beleszólt a kapcsolatukba. Tehát az 
eredeti isteni terv tökéletes volt, közben keressétek meg az 1Mózes 3,16-ot. De az ember bűnbeesése 
megzavarta a férfi és a nő kapcsolatát. A bűn következményeként megjelentek a hatalmi harcok, az 
elnyomás, az egymással szembeni bizalmatlanságok.  

1Mózes 3,16. 
16. Az asszonynak monda: Felette igen megsokasítom viselősséged fájdalmait, fájdalommal 

szülsz magzatokat; és epekedel a te férjed után, ő pedig uralkodik terajtad.  
Itt az ember bukása hozta be a kapcsolatot. Mi volt az első, ami bejött az ember bukásakor? Ádám 

egyből elkezdte vádolni az asszonyt, amikor elbuktak és még Istent is. Egyből bejött a vádlás. Az 
asszony a hibás! Ráadásul Te vagy a hibás, Isten, mert Te adtad az asszonyt! Úgyhogy egyből ment 
az egymásra való mutogatás, egyből viszály lett, feszültség lett. Egyből elkezdődött egy hatalmi harc. 
Ki fog uralkodni? Ki az, aki győz? Ki az, akinek igaza van? Ismerős esetleg, hallottál már ilyet? Ki-
nek van igaza? Az Igének! Az nem azt jelenti, hogy mindig mindenben egyet fogtok érteni. Ilyen 
nincs! Amikor elindulnak ezek a kapcsolatok, akkor minden rózsaszín, minden szuper, minden jó. 
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Így igaz! De lesznek kihívások! Erre minden kapcsolatban fel kell készülni. A gyülekezeti kap-
csolatban, a legkisebb kapcsolatokban is, amiről beszélek, az a legkisebb gyülekezet, a férfi és nő 
közötti kapcsolat. Ahogy jönnek a gyerekek, ahogy növekszik, ahogy nő a család, ugyanez vo-
natkozik minden közösségre, hogy ahol emberek vannak, ott igencsak szem előtt kell tartani Isten 
Igéjét. Tehát jön az önzés. Isten rávilágít, hogy a bűn következményeképpen a házasságban meg-
jelent az önzés, a küzdelem a vezető szerepért.  

Isten terve azonban az volt, hogy egy férfi és egy nő egymás támogatói legyenek, nem pedig a ri-
válisai. Tehát a feleséged, vagy a férjed nem a te ellenséged, hanem a partnered a probléma meg-
oldásban. Az Evangélium viszont egy reményt kínál a házasságnak is, helyreállította Krisztusban a 
férfi és a nő kapcsolatát. Tehát újrateremtette az embert. A kereszt itt is változást hozott, mert Krisz-
tusban a férfi és a nő is egy új teremtés, aki Krisztusban van. Tehát Isten helyreállította ezt a kapcsolatot.  

Nekünk kell követni Isten szeretetét és kegyelmét. Visszaállhat a rend, amennyiben mindketten 
betöltik az eredeti, isteni szerepüket. Erre kell törekedni. A házasságban megvannak a férfi szerepek 
és megvannak a női szerepek. Ha ezek a szerepek fölcserélődnek, fölbomlanak, az mindenféleképpen 
konfliktushoz fog vezetni.  

Nézzük meg, hogy mit mond a Biblia a homoszexualitásról? Beszéljünk erről is! A Biblia egyér-
telmű bizonyos dolgokkal, úgyhogy a Biblia világosan tanítja, ahogy olvastuk az előbb, hogy Isten 
egy férfi és egy nő kapcsolatát helyezi szövetségi alapra. A nemi kapcsolat kizárólag a házasság ke-
retein belül engedélyezett. Isten terve az volt, hogy egy férfi és nő között a házasság egy életre szó-
ló szövetség legyen. A szereteten, a hűségen, a tiszteleten alapul. Nem csak az emberi kapcsolatok 
beteljesítése, hanem Isten dicsőségének a megnyilvánulása is, mint az előbb említettem és az em-
beriség tovább örökítése.  

Itt megint látjuk a sátán kezét a dolgokban, mivelhogy két nő nem tud szaporodni, két férfi sem 
tud szaporodni, csak egy férfi és egy nő tud szaporodni. Mi ellen van ez az egész? Amit Isten mon-
dott. Sokasodjatok, szaporodjatok, töltsétek be a földet. Ez volt az áldás. Az áldás a gyarapodás, az 
áldás a sokasodás. Amikor lesznek gyermekeid, lesznek unokáid, lesznek dédunokáid. Mint, ahogy 
Ábrámnak is megígérte Isten. Ábrámnak a legnagyobb problémája az volt, hogy Istenem, nincs 
örökösöm, mit kezdjek én a Te nagy áldásoddal, mit kezdjek a Te nagy kegyelmeddel? Dehát az 
Eliézer, a szolga fog örökölni, nekem nincs fiam, hát mi lesz így? Ez az áldás és ez az áldás része. 
Ezért szoktunk imádkozni meddő párokért is. Nagyon sok esetben, nem is tudom hány bizonyság van, 
amikor imádkoztunk, gyermek született. 

Az egyiket nem felejtem, karácsonykor Baján voltunk és egy doktornő jött el, hogy hiába orvos a 
lánya és annak a párja is, mert nem született gyermekük és imádkozzunk értünk, hogy legyen. 
Megkérdeztük tőle a Dórikával, hogy teljesen komolyan gondolja, hogy nagymama lesz? Mert ha 
imádkozunk, akkor ott gyermekáldás lesz! Rendben, imádkoztunk. Egy év múlva ikreik születtek a 
hölgynek. Ez az egyik bizonyságunk. Ha Bajáról a pásztorokat megkérdezitek, van bizonyság meddő-
nek mondott párokról, amikor gyermekáldás lett. Mert a gyermek áldás. Isten a legrosszabb helyzetet 
is jóra tudja fordítani és ez egy csodálatos dolog! 

1Mózes 1,28. 
28. És megáldá Isten őket, és monda nékik Isten: Szaporodjatok, és sokasodjatok, és töltsétek 

be a földet, és hajtsátok birodalmatok alá; és uralkodjatok a tenger halain, az ég madarain és a 
földön csúszómászó mindenféle állatokon.  

Tehát a homoszexualitás kérdése nem fér bele ebbe. A Biblia álláspontja teljesen egyértelmű és 
Isten terve viszont változhatatlan. A Szentírás több helyen is foglalkozik ezzel a kérdéssel és követ-
kezetesen bűnként határozza meg. Mi a bűn? Ami Isten teremtett rendjét megsérti és megrontja. 
Céltévesztés. Azt nevezzük egy szóval bűnnek. Ez az egyik legvilágosabb igehely, amely említi ezt 
a fajta cselekedetet: 

3Mózes 18,22. 
22. Férfiúval ne hálj úgy, amint asszonnyal hálnak: utálatosság az. 
3Mózes 20,13. 
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13. És ha valaki férfival hál, úgy amint asszonnyal hálnak: utálatosságot követtek el 
mindketten, halállal lakoljanak; vérük rajtuk,  

Mondhatnád, hogy István, miről prédikálsz, nem vagyunk a törvény alatt! Így van! Teljesen iga-
zad van. Ez Isten örök és változhatatlan törvénye, ami ugyanúgy átörökíttetett az újszövetségre is. 
Ezt most már Isten nem a kőtáblára írta, hanem a szíved hústáblájára. Minden, ami ott volt a kő-
táblán, az ma is be van írva neked, ide a szíved hústáblájára. Tehát ugyanúgy igaz, ugyanúgy ér-
vényes, ugyanúgy az isteni rend része, ugyanúgy megváltozhatatlan. Mindegy, hogy milyen iz-
musok, milyen ideológiák, milyen társadalmi normák jönnek. Isten normája az alap. Övé az egész 
föld és annak teljessége. Ő teremtette ezt a világot, Ő teremtette ennek a világnak a rendjét és 
minden ember oda fog állni Isten elé. Ugye, mi Krisztusban már megítéltettünk, de minden ember 
meg fog ítéltetni. Az isteni rendhez képest fogja Isten igazságosan megítélni. Hogyan teszi majd, azt 
nem tudom, csak annyit tudok, hogy Isten igazságos. Isten egy szerető Isten, az emberek és az 
emberiség javát akarja. A Biblia annyira világos ezzel kapcsolatban.  

Ez a francia szolgáló, akit említettem az üzenet elején, mondta, hogy vannak egyházak – nem 
akarom megnevezni őket –, akik elfogadták a homoszexuális házasságot. A kérdés az, amit ő is meg-
kérdezett, hogy kit képviselnek ők, Krisztust? Nyilván nem! Nem elfogadható! Mindegy, milyen 
ideológia, mindegy, milyen demokrácia, Isten Igéje, az a teokrácia, ahol Isten az Úr. Ő az Úr! Ő a mi 
Urunk és ezt a rendet nincs joga embernek megváltoztatni.  

Tényleg nagyon figyeljetek oda, nézzétek már ezzel a szemmel is, ne csak a szimpátiát, vagy a 
gyűlölet hangját halljátok, hanem amikor állást foglaltok akár a Facebookon, akárhol, akkor nézzé-
tek meg, hogy milyen ideológiákat támogattok, akár tudatlanul is. Tehát imádkozzál felőle. Én nem 
mondom meg neked, hogy mit csinálj, vagy mit ne, azt majd te eldöntöd. Én azt tudom meg-
mondani, amit Isten mond az Ő Igéjében.  

Mert Pál apostol beszél arról is a Római levél 1-ben, hogy nem csak, akik ilyeneket cselekszenek, 
nem csak, akik részesei ezeknek az istentelen perverzióknak, hanem azok is bűnösök ugyanúgy, akik 
ezzel egyetértenek. Ez az Újszövetségben van. Az Újszövetségben írja az Írás, a Római levél 1-ben. 
Nézzük is a Róma 1,24‒27-ig: 

Róma 1,24–27. 
24. Annakokáért adta is őket az Isten szívük kívánságaiban tisztátalanságra, hogy egymás 

testét megszeplősítsék;  
Látjátok, hogy miről van szó, egy érzésről. Ez olyan, amikor az emberek az érzéseiket követik csupán.  
25. Mint akik az Isten igazságát hazugsággá változtatták, és a teremtett dolgokat imádták, és 

azokat szolgálták a Teremtő helyett, aki mindörökké áldott. Ámen.  
26. Annakokáért adta őket az Isten tisztátalan indulatokra; mert az ő asszonynépeik is 

elváltoztatták a természet folyását természetellenesre:  
27. Hasonlóképpen a férfiak is elhagyván az asszonynéppel való természetes élést, egymásra 

gerjedtek bujaságukban, férfiak férfiakkal fertelmeskedvén, és az ő tévelygésüknek méltó 
jutalmát elvették önmagukban.  

A Károliban úgy van, hogy „egymással fertelmeskedvén” elvették a méltó jutalmukat. Tehát vi-
lágosan tanít erről a Biblia. Ezzel nem lehet egyetérteni, ez az isteni rend ellen van, a krisztusi taní-
tás ellen van, és tényleg egy sátáni dolog, egy sátáni megtévesztés. Tehát azok az emberek, akik 
belesétáltak a gonosznak ebbe a csapdájába, meg kell térniük ebből és ki kell igazítaniuk magukat a 
helyes isteni rendre, ez az ő javukat szolgálja. Fontos, hogy szolgálni kell ezek felé az emberek felé 
is, imádkoznunk kell értük. Nem a kirekesztés a megoldás.  

Tudom, hogy egyszer volt ilyen felvonulás és a keresztények vitatkoztak, hogy mit tegyenek, hogy 
teljesen elzárkózzanak, vagy kimenjenek ezekre a nagy demonstrációkra. Azt mondja, hogyha oda-
megyünk, akkor nehogy összekeverjenek velük. Az is lehet egy probléma. Viszont valakinek szol-
gálni kellene feléjük is. Valakinek el kellene mondania nekik, hogy nem jó úton járnak. De persze 
lehet, hogy nem az a fórum, ahol el kell mondani nekik. 

Róma 1,32. 
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32. Akik jóllehet az Isten végzését ismerik, hogy akik ilyeneket cselekszenek, méltók a 
halálra, mégis nemcsak cselekszik azokat, hanem az akképpen cselekvőkkel egyet is értenek.  

Itt jól értsétek az Igét, az Ószövetségből is történt idézet, hogy ez Istennek nem tetsző cselekedet. 
Az 1Korinthus 6,9. 

1Korinthus 6,9-11. 
9. Avagy nem tudjátok-é, hogy igazságtalanok nem örökölhetik Istennek országát? Ne 

tévelyegjetek: se paráznák, se bálványimádók, se házasságtörők, se kéjencek, se férfiszeplősítők, 
10. Se lopók, se telhetetlenek, se részegesek, se szidalmazók, se ragadozók nem örökölhetik 

Isten országát.  
11. Ilyenek voltatok pedig némelyek, de Isten megmosott, megszentelt, megigazított 

benneteket az Úr Jézusnak nevében, a mi Istenünk Szelleme által.  
Ez az Ige nem az üdvösségről szól. Ezt hadd mondjam el, mert nagyon sokszor hozzák és akkor 

mondják, hogy nem mehetsz be Isten országába, hogyha ezt teszed. Nem lesz örökségük. Az más 
dolog, hogy újjászülettél és Isten országának az állampolgára vagyunk, de nem lesz örökség. El-
játsszák, elégetik a jutalmukat, ahogy ezt az 1Korinthus 3-ban olvassuk. Ez a fa, széna, pozdorja, 
ami elég, amiért nem lesz jutalom, amiért nem lesz elismerés. Hiába munkálkodtak és elégettek egy 
csomó más hasznos anyagot is ezekkel a dolgokkal, ideológiákkal. Világos a Biblia ezzel kap-
csolatban. Nagyon meghatározza!  

De soha ne felejtsétek el, hogy Istennél van mindig helyreállítás! Meg lehet térni ebből és ez a cél. 
Ennek az üzenetnek is ez az egyik célja, hogy meg kell térni ebből, mert Isten kegyelme hatalmas. 
Semmivel nem nagyobb bűn az – emberi mércével mérve –, hogy valaki homoszexuális cseleke-
deteket végez, vagy éppen pletykálkodik a szomszédjáról. Ugyanolyan vétek, ugyanolyan célté-
vesztés, ugyanolyan szeretetlenség, de van helyreállítás Istennél. Emberi mércével mérve, hogy mi-
lyen károkat okoz, az a mi mércénk szerint van, de az isteni mérce szerint a bűn az bűn. A Jakab 
levél mit mond? Ha a törvénynek egy betűjét megsértetted, akkor megsértetted az egészet. Ha ott 
van egy egész ablaküveg, akkor mindegy, hogy légpuskával lőtted át és úgy tört össze az üveg, 
vagy egy tankkal mentél át rajta. Az egy törött üveg, az egy sérült üveg onnantól kezdve. Ugyanez 
Isten törvénye, ezért nem lehet Isten törvényét megtartani. Igen, célt tévesztünk hívőként, de van 
bűnbocsánat, van megtérés és Isten szereti őket.  

Próbáljunk meg ezekre a megtévesztett, bajba jutott emberekre Isten szemével nézni. Ez nem 
könnyű dolog! Nagyon meg kell feszíteni a hústestét az embernek, amikor Isten szemével kell nézni 
olyan dolgot, ami minden jó érzéssel, minden emberi jóízléssel, minden olyannal ellentétes. 

Azt nem felejtem el, az egyik évfolyamtársam jött be órára és azt mondta, hogy megszólította egy 
ember a metró aluljáróban. Úgy volt öltözve, hogy félreérthetetlen, valószínűleg transzvesztita volt és 
majdnem sírva mesélte el ez a fiatal anyuka, hogy odajött hozzám és azt mondta, hogy ugye, te most 
gyűlölsz engem? Azt mondta, hogy teljesen megrökönyödött, nem is tudott mit válaszolni. Igazából 
meglepte nagyon. Tehát valahol ezek az emberek pontosan tudják, hogy nem a helyes úton járnak. 
Azért kiabálnak, azért hangoskodnak, hogy a lelkiismeretüket tompítsák. Azt mondja az Írás, hogy 
ezek az emberek tudatában vannak, hogy istenellenes dolgot tesznek, hogy Isten ellen munkál-
kodnak és szeretnék igazolásul bevonni a társadalmat arra, hogy nyugtatgassák az ő lelkiis-
meretüket. Nekik ehhez joguk van. Mindenkinek joga van ostobának lenni, nekem is. Bocsánat, 
hogy ezt mondom, de ez nem jog kérdése, hanem annak a kérdése, hogy ne nézzünk így rájuk. Ezek 
az emberek tudják valahol, vagy úgy gondolják, hogy megvetik őket, de nekünk nem őket kell 
megvetnünk, hanem ezt a fajta cselekedetet, ezt a fajta sátáni ideológiát és nekünk mindig folya-
matosan az igazságot kell hirdetnünk szeretetben. Szeretetben!  

Az ítélőszékben nem mi ülünk, az már foglalt, azt ne felejtsétek el, ott Jézus ül. Nekünk viszont 
bizonyságot kell tennünk az Úr Jézusról. Nyilván, hogy nem elfogadható. Meg kell térniük ebből, 
Krisztust el kell fogadniuk megváltójuknak. A Szent Szellem ereje újonnan szüli őket is, mindegy, 
hogy ki az illető, mennyire elveszett. Semmilyen bűn nem nagyobb, mint Jézus vére. Jézus vére min-
den bűnnél nagyobb, Jézus vére minden bűnért engesztelő áldozat volt.  
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Nagyon szeretném, ha nem forgatnák ki ezt a mai üzenetet, hogy ez már megint gyűlöletbeszéd, 
vagy valaki ellen szól. Mi nem gyűlölünk senkit, egyedül csak a sátánt és a sátán munkáit. Azt gyű-
löljük, amikor az embereket el akarja torzítani,  meg akarja lopni, ki akarja fosztani Isten áldásaiból. 
Ez nem szolgálja sem az ő javukat, már azok, akik ilyen módon gondolkodnak, sem pedig az ország 
javát, sem pedig a társadalom javát, sem pedig a világ javát. Különösen nem Isten országát! Mi Is-
ten országának vagyunk az állampolgárai. Istentől kapott állampolgári felhatalmazással, jogo-
sultsággal és a Szent Szellem erejével, mert egyedül Ő képes bizonyságot tenni a Krisztusról. Mi el-
mondjuk a bizonyságunkat, de arra, ha Isten Szelleme nem lehel rá, akkor üres beszéd. Nem mi fog-
juk megváltoztatni őket, hanem Isten képes őket is kihozni a legmélyebb szakadékból is. Hisszük azt, 
hogy ez az őrület meg fog szűnni és a sátán nem fogja tovább hirdetni ezt az eltorzított evangéliumot, 
ami az ő evangéliumuk, a sátán evangéliuma, nem pedig Istené.  

Egyelőre ennyi fért bele a mai napon, pedig még rengeteg minden van. Van egyébként egy 
csomó jó példa is, de egy még belefér. Nagyon érdekes Abigail története. Abigailről mindenki hal-
lott talán, vagy, ha nem, akkor most hall. Egy nagyon jó példa egy tökéletes női szerep betöltésére. 
Abigail története a 1Sámuel 25-ben van. Az ő férje volt Nábál.  

1Sámuel 25,3. 
3. Azt az embert Nábálnak, és feleségét Abigailnak hívták, aki igen eszes és szép termetű 

asszony volt; a férfi azonban durva és rossz erkölcsű volt, a Káleb nemzetségéből való volt.  
Tehát volt egy nagyon szép, bölcs és okos nő, és ennek volt egy ilyen férje. Hogy mehetett hoz-

zá, kérdezhetnéd, ha okos volt? Annak idején ez nem így működött. A szülők megegyeztek és oda-
adták neki feleségül. A nőnek nem sok beleszólása volt, csak mondom. Ezért is hálát lehet adni, hogy 
itt még a nők válogathatnak és használhatják a bölcsességüket. Mi történt? Dávid őrizte a portát. 
Vigyázott az ő nyájaira is és éppen bujdosott Saul üldözése miatt és nem akart adni neki élelmet. 
Dávid elhatározta, hogy na, akkor kardélre hányjuk Nábált meg az egész házanépét. Ez az asszony 
úgy kieszközölte Dávidnál, hogy ez ne történjen meg, bölcsen úgy megtette ‒ olvassátok el a tör-
ténetet, most már erre nincs idő ‒, hogy nem volt tiszteletlen a férjével, nem konfrontálódott a fér-
jével és mégis nagyon bölcsen megoldotta a helyzetet. Isten viszont munkálkodott, mert ez a feleség 
elmondta neki, hogy ő annak ellenére, hogy miket mondott a férje, mégis adott élelmet, adott ellá-
tást Dávidnak és a csapatainak és egy idő után szívinfarktust kapott és meghalt a hírtől. A vége az 
lett, hogy ez a hölgy végül Dávid felesége lett. Ez a történet vége, de olvassátok el, hogy milyen 
bölcsen cselekedett. Tehát megvan a megoldás arra, hogyha az isteni rend szerint járunk el, akkor a 
konfliktusokat Isten bölcsességével megfelelően tudjuk kezelni, és megfelelő válaszokat tudunk ad-
ni a kapcsolati kihívásainkra.  

Befejezni nem tudom, ezért abbahagyom. Nem tudom, hogy mennyire volt releváns a téma szá-
motokra, de ez azért lényeges, mert a Biblia tanítja. Ezért erről is beszélni kell! Szeretjük az Urat! 
Szeretjük, amikor Ő meggyógyít bennünket, de az Úr képes meggyógyítani az emberi kapcsolatokat 
is, képes meggyógyítani a házasságokat, képes meggyógyítani a szülő-gyerek kapcsolatot és foly-
tathatnánk tovább. Mert az Evangélium Isten ereje minden hívőnek, zsidónak először, meg gö-
rögnek. Ámen! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
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